
Rada Miejska w Augustowie

PROTOKÓŁ NR XIX/2020

z obrad XIX Sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w sali konferencyjnej
Urzędu Miejskiego w Augustowie, ul. 3 Maja 60

w dniu 6 i 11 lutego 2020 r.

W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych, co stanowi o prawomocności obrad
- lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Ponadto w obradach udział wzięli:
- Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta,
- Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza,
- Pani Sylwia Zajkowska –Sekretarz Miasta,
- Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta,
- pracownicy Urzędu Miejskiego,
- kierownicy i dyrektorzy jednostek miejskich,
- goście,
- mieszkańcy,
- dziennikarze.

Obrady rozpoczęto 6 lutego 2020 o godz. 13:00,
a zakończono 11 lutego o godz. 14:00.



2

Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a) przyjęcia stanowiska na temat budowy południowo-wschodniej obwodnicy Augustowa,
b) zmieniająca  uchwałę  w sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  przyznawania

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, udzielane
przez Miejski  Ośrodek Pomocy Społecznej  w Augustowie oraz szczegółowych zasad
częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu pobierania opłat,

c) Programu Wspierania Rodziny na lata 2020 - 2022 Gminy Miasto Augustów,
d) zmiany uchwały nr XVI/169/19 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 24 października

2019 r.  w sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych Miasta Augustowa na 2020 rok,

e) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy,
f) zmiany uchwały Nr XLVI/446/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 28 marca 2018 r.

w sprawie  przyjęcia  programu  redukcji  niskiej  emisji  na  terenie  Gminy  Miasto
Augustów pn. Airgustów i określenia dotacji w ramach programu,

g) uchwalenia  Wieloletniego  planu  rozwoju  i modernizacji  urządzeń  wodociągowych
i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2020-2024,

h) udzielenia  pomocy  finansowej  przez  Gminę  Miasto  Augustów  Powiatowi
Augustowskiemu  na  realizację  zadania  inwestycyjnego  pn:  "Budowa  ciągu  pieszego
przy drodze powiatowej ul. Wypusty w Augustowie",

i) zaliczenia wybranych dróg do kategorii dróg gminnych,
j) powołania  zespołu  do  spraw  zaopiniowania  kandydatów  na  ławników  do  sądów

powszechnych,
k) powołania członków Konwentu Medalu do rozpatrywania wniosków o nadanie Medalu

"Za zasługi dla miasta Augustowa",
l) przekazania petycji do rozpatrzenia według właściwości,
m) skargi na Radnego Rady Miejskiej w Augustowie,
n) rozpatrzenia  wniosku  o zwolnienie  z podatku  od  nieruchomości  z tytułu  budynków

i gruntów związanych z działalnością gospodarczą,
o) przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy Miasta Augustów na lata 2021 -

2030,
p) zmiany  Uchwały  Nr  VII/74/19  Rady  Miejskiej  w Augustowie  z  dnia  14 marca  2019 r.

sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.  "Słoneczne
Przedszkole", 

r) opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Nr 1 w Augustowie, 
s) zmian budżetu miasta na rok 2020,
t) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2020-2033.
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6. Przyjęcie protokołów z obrad: XVII sesji Rady Miejskiej z 25.11.2019 r. i XVIII sesji Rady 
Miejskiej z 30.12.2019 r.

7. Wolne wnioski i omówienie interpelacji i zapytań radnych.
8. Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 1
Otwarcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:00/

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady XIX sesji
Rady  Miejskiej.  Powitała  Państwa  Radnych,  Panów  Burmistrzów,  pracowników  Urzędu
Miejskiego, gości. Stwierdziła, że zgodnie z listą obecności na sali jest obecnych 18 radnych,
co stanowi o prawomocności obrad /0:00/.

Ad. pkt 2
Przedstawienie porządku obrad.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  przedstawieniu  porządku  obrad  /
0:00/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała,  czy są uwagi do
porządku obrad, który otrzymali państwo Radni w systemie e-Sesja /zał. nr 2/

Głosowano w sprawie:
 Wniosek Pana Radnego Marcina Kleczkowskiego. 
Wyniki głosowania

ZA: 7, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (7)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka,
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder

PRZECIW (10)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Leszek Stanisław Cieślik
NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik

Głosowano w sprawie:
1 wniosku Pana Burmistrza Miasta Augustowa. 
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Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (16)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,
Izabela Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Adam Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,
Mirosław Zawadzki

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski
NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik

Głosowano w sprawie:
2 wniosku Pana Burmistrza Miasta Augustowa. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,
Katarzyna Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra
Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
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Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik

Ad pkt 3 
Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  od  przedstawienia  ostatniego
sprawozdania.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  sprawozdaniu  z  działalności
Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania /20:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała o przejściu
do punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia
ostatniego sprawozdania /20:20/.
Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta przedstawił  sprawozdanie  ze  swojej
działalności /20:53/.

Ad. pkt 4.
Interpelacje i zapytania radnych.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego interpelacjom i zapytaniom radnych /
32:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /32:06/.
Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /32:21/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /32:28/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /32:49/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /33:13/.
Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /33:30/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /33:48/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /33:50/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /33:52/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poprosiła o odnotowanie w
protokole, że Radny Marcin Kleczkowski zabiera głos bez pozwolenia /34:58/.
Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna złożyła 3 interpelacje /34:52/ /w załączeniu/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /42:39/.
Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej złożyła interpelację /
42:47/ - /w załączeniu/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /43:51/.
Pan Adam Sieńko – Radny składa interpelację /43:57/ - /w załączeniu/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /46:34/.
Pan Mirosław Zawadzki – Radny składa interpelację /46:41/ - w załączeniu/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /48:14/.
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Pan Mirosław Chudecki – Radny składa interpelację /48:19/ - /w załączeniu/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /49:38/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny składa interpelację /49:54/ - /w załączeniu/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /56:00/.
Pan Tomasz Miklas – Radny składa interpelację /56:30/ - /w załączeniu/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /56:50/.
Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna składa interpelację /55:59/ - /w załączeniu/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:00:08/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny składa interpelację /1:00:17/ - w załączeniu/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:02:59/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny składa interpelację /1:03:03/ - /w załączeniu/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:02:32/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny składa interpelację /1:03:36/ - /w załączeniu/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:04:06/.
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:04:55/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:05:19/.

Ad. pkt 5a
Rozpatrzenie  projektów  uchwał  w  sprawie  przyjęcia  stanowiska  na  temat  budowy
południowo-wschodniej obwodnicy Augustowa.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska na temat budowy
południowo-wschodniej obwodnicy Augustowa /1:05:29/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska na temat
budowy  południowo-wschodniej  obwodnicy  Augustowa  i  poprosiła  o  wyrażenie  opinii
Komisji Rozwoju /1:05:29/.
Pan Dariusz Ostapowicz – Radny  poinformował, że Komisja Rozwoju projekt uchwały
zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie/1:06:08/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:06:20/.

W dyskusji głos zabrali:
Pan Leszek Cieślik – Radny /1:06:36/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:14:40/.
Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /1:15:17/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:17:47/.
Pan Tomasz Dobkowski – Radny /1:17:53/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:22:19/.
Pan Leszek Cieślik – Radny /1:23:40/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:30:27/.
Pan Tomasz Dobkowski – Radny /1:31:03/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:32:27/.
Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /1:32:40/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:33:52/.
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Pan Leszek Cieślik – Radny /1:34:02/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:37:08/.
Pan Tomasz Dobkowski – Radny /1:37:40/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:38:36/.
Pan Leszek Cieślik – Radny /1:38:41/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:38:43/.
Pan Leszek Cieślik – Radny /1:38:55/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:40:40/.
Pan Leszek Cieślik – Radny /1:40:56/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:41:25/.
Pan Leszek Cieślik – Radny /1:41:34/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:41:26/.
Pan Tomasz Dobkowski – Radny /1:42:00/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:43:51/.
Pan Leszek Cieślik – Radny /1:44:32/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:47:25/.
Pan Leszek Cieślik – Radny /1:47:30/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:48:45/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /1:48:55/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:56:57/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /1:56:54/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:57:00/.
Pan Tomasz Dobkowski – Radny /1:57:43/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:59:54/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:00:10/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:07:54/.
Pan Tomasz Miklas – Radny /2:08:15/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:12:03/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:12:40/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:12:46/.
Pan Adam Sieńko – Radny /2:13:34/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:21:39/.
Pani Aleksandra Maria Sigillewska  - Radna /2:21:45/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:22:55/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:23:03/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:28:51/.
Pan Adam Sieńko – Radny /2:29:04/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:31:33/.
Pan Tomasz Dobkowski – Radny /2:32:06/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:33:17/.
Pan Adam Sieńko – Radny /2:33:24/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:34:26/.
Pani Aleksandra Maria Sigillewska - Radna /2:24:40/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:36:29/.
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Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:37:57/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:40:45/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:41:11/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:41:20/.
Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /2:41:36/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:43:15/.
Pan Tomasz Miklas – Radny /2:43:30/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:45:30/.
Pan Tomasz Miklas – Radny /2:45:35/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:46:57/.
Pan Tomasz Miklas – Radny /2:47:04/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:47:33/.
Pani Sylwia Bielawska – Radna złożyła wniosek formalny o zakończenie dyskusji /2:48:27/.
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
wniosek Pani Radnej Sylwii Bielawskiej /2:48:55/.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (8)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,
Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (5)
Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska,
Marek Sznejder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Mirosław Chudecki
BRAK GŁOSU (4)
Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Magdalena Śleszyńska
NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
wniosek Pana Radnego Leszka Cieślika o rozdzielenie uchwały na dwie /2:52:35/.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (7)
Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Izabela Agnieszka Piasecka,
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder
PRZECIW (9)
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Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,
Dariusz Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Magdalena
Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Mirosław Chudecki
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  wniosek
formalny Pana Radnego Leszka Stanisława Cieślika został oddalony /2:53:23/.

Głos z sali – brak włączonego mikrofonu /2:53:39/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:53:41/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:53:44/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:53:56/.

Przerwa /2:54:04 – 3:13:36/

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:13:36/.
Pan M. D. /3:14:05/.
Pan Tomasz Dobkowski – Radny /3:17:59/.
Pan M.D. /3:18:03/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:18:44/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:18:49/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:19:01/.
Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  -  Radna składa  wniosek  formalny  o  zdjęcie  tego
punktu z porządku obrad /3:19:06/.
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
wniosek Pani Radnej /3:19:13/.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (8)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder
PRZECIW (10)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
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NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że wniosek
Pani Radnej Aleksandry Sigillewskiej został oddalony /3:20:23/.
Pan Adam Sieńko  –  Radny złożył  oświadczenie  grupy  radnych,  że  nie  wezmą udziału
w głosowaniu /3:20:34/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:21:09/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:21:24/.
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska na temat budowy południowo-wschodniej
obwodnicy Augustowa /3:21:53/.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (10)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (8)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder
NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że uchwała
Nr XIX/205/2020 w sprawie przyjęcia stanowiska na temat budowy południowo-wschodniej
obwodnicy Augustowa została przyjęta /3:22:38/.
/Uchwała Nr XIX/205/2020 – stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /3:22:50/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:23:06/.
Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /3:23:10/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:23:11/.
Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /3:23:16/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:23:21/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła przerwę w obradach /
3:23:50/.
Przerwa /3:23:59 – 3:32:34/
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady /3:32:34/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /3:32:53/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:33:46/.
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Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /3:33:57/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:33:03/.
Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /3:35:07/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:35:12/.
Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /3:35:17/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:35:36/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:36:04/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:36:58/.
Pan Adam Sieńko – Radny /3:37:28/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:38:14/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:38:22/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poprosiła o odnotowanie w
protokole, że Pan Radny Marcin Kleczkowski zabiera głos bez pozwolenia /3:38:27/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:38:33/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:39:12/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /3:39:25/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:42:20/.
Pani Aleksandra Maria Sigillewska - Radna /3:42:31/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:43:07/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /3:43:14/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:44:06/.
Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /3:44:14/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:45:50/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /3:46:30/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:47:34/.
Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /3:47:56/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:49:47/.
Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /3:50:08/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:51:45/.

Ad. pkt 5b
Rozpatrzenie  projektu   uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  określenia
szczegółowych  warunków  przyznawania  i odpłatności  za  usługi  opiekuńcze
i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych
dla  osób  z zaburzeniami  psychicznymi,  udzielane  przez  Miejski  Ośrodek  Pomocy
Społecznej  w Augustowie  oraz  szczegółowych  zasad  częściowego  lub  całkowitego
zwolnienia z opłat oraz trybu pobierania opłat.
/Czas  rozpatrywania  projektu   uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  określenia
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne
usługi  opiekuńcze  z wyłączeniem  specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób
z zaburzeniami  psychicznymi,  udzielane  przez  Miejski  Ośrodek  Pomocy  Społecznej
w Augustowie oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz
trybu pobierania opłat /3:52:18/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu  uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie
określenia  szczegółowych  warunków  przyznawania  i odpłatności  za  usługi  opiekuńcze
i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla
osób  z zaburzeniami  psychicznymi,  udzielane  przez  Miejski  Ośrodek  Pomocy  Społecznej
w Augustowie oraz  szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat
oraz  trybu  pobierania  opłat. Poprosiła  przewodniczącą  Komisji  Społeczno-Oświatowej
o przedstawienie opinii Komisji /3:52:18/.
Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  -  Radna poinformowała,  że  Komisja  Społeczno-
Oświatowa pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 6 głosami za,  przy braku
głosów przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się /3:53:03/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /3:53:45/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej stwierdziła,  że  uchwała
Nr XIX/206/2020  zmieniająca  uchwałę  w sprawie  określenia  szczegółowych  warunków
przyznawania  i odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i specjalistyczne  usługi  opiekuńcze
z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi,
udzielane  przez  Miejski  Ośrodek  Pomocy  Społecznej  w Augustowie  oraz  szczegółowych
zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat  oraz trybu pobierania opłat  została
przyjęta /3:53:45/.
/Uchwała Nr XIX/206/2020 – stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5c
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu Wspierania Rodziny na lata 2020 -
2022 Gminy Miasto Augustów.
Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie Programu Wspierania Rodziny
na lata 2020 - 2022 Gminy Miasto Augustów /3:54:40/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie Programu Wspierania
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Rodziny na lata 2020 - 2022 Gminy Miasto Augustów. Poinformowała, że projekt uchwały
był  procedowanych  na  posiedzeniu  Komisji  Społeczno-Oświatowej.  Poprosiła  Panią
przewodniczącą Komisji o przedstawienie opinii Komisji /3:53:40/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji  Społeczno-Oświatowej
poinformowała, że Komisja Społeczno-Oświatowa na posiedzeniu w dniu 5 lutego 2020 r.
projekt  uchwały  zaopiniowała  jednogłośnie  pozytywnie  5  głosami  za,  przy  braku głosów
przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /3:55:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /3:55:30/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej stwierdziła,  że  uchwała
Nr XIX/207/2020 w sprawie Programu Wspierania Rodziny na lata 2020-2022 Gminy Miasto
Augustów została podjęta /3:56:00/.
/Uchwała Nr XIX/207/2020 – stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5d
zmiany uchwały nr XVI/169/19 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 24 października
2019 r.  w sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych Miasta Augustowa na 2020 rok.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu
Profilaktyki  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  Miasta  Augustowa  na  2020 rok  /
3:56:07/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr
XVI/169/19  Rady  Miejskiej  w Augustowie  z  dnia  24 października  2019 r.  w sprawie
przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych
Miasta  Augustowa na  2020 rok.  Poinformowała,  że  projekt  uchwały  był  procedowany na
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posiedzeniu  Komisji  Społeczno-Oświatowej.  Poprosiła  Panią  Przewodniczącą  Komisji  o
przedstawienie opinii Komisji /3:56:07/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji  Społeczno-Oświatowej
poinformowała, że Komisja Społeczno-Oświatowa na posiedzeniu w dniu 5 lutego 2020 r.
projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 4 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i
przy 1 głosie wstrzymującym się /3:56:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /3:57:23/.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz
Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska,
Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,
Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marcin Kleczkowski
NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej stwierdziła,  że  uchwała
Nr XIX/208/2020 w sprawie zmiany uchwały nr XVI/169/19 Rady Miejskiej w Augustowie
z dnia  24 października  2019 r.  w sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Miasta Augustowa na 2020 rok została przyjęta /
3:58:08/.
/Uchwała Nr XIX/208/2020 – stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5e
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących
w skład mieszkaniowego zasobu gminy.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy /3:58:17/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. Poinformowała,  że projekt uchwały
był  przedmiotem  obrad  Komisji  Społeczno-Oświatowej.  Poprosiła  Panią  Przewodniczącą
Komisji o przedstawienie opinii Komicji /3:58:17/.
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Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji  Społeczno-Oświatowej
poinformowała, że Komisja Społeczno-Oświatowa na posiedzeniu w dniu 5 lutego 2020 r.
projekt  uchwały  zaopiniowała  negatywnie.  Za  pozytywną  opinią  ww.  dokumentu  nie
głosował żaden członek Komisji, przeciw – 5 i 2 członków Komisji wstrzymało się od głosu /
3:58:41/.
/Opinia  Komisji  Społeczno-Oświatowej  –  stanowi  załącznik  nr  7  do  niniejszego
protokołu/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:01:49/.
Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /4:01:59/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:02:30/.
Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /4:02:34/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:03:13/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /4:03:20/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:04:29/.
Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /4:04:32/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o odnotowanie w
protokole, że Radny Marcin Kleczkowski sam zabiera głos /4:05:39/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /4:04:14/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:07:00/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /4:07:05/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:11:26/.
Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /4:11:32/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:12:17/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /4:12:20/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:13:22/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /4:14:11/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:16:51/.
Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /4:17:25/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /4:17:39/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:19:04/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /4:19:25/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:20:21/.
Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /4:20:32/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:22:23/.
Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /4:22:39/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:22:57/.
Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /4:23:01/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:23:24/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /4:23:30/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:27:47/.
Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /4:27:54/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:30:59/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /4:31:02/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:34:25/.
Głos z sali – brak włączonego mikrofonu /4:35:11/
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:35:21/.
Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /4:35:56/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:43:18/.
Mieszkanka 1 /4:43:34/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:51:10/.
Mieszkanka 2 /4:51:46/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:55:00/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /4:55:13/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:57:28/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /4:57:36/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:59:13/.
Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /4:59:22/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:59:13/.
Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej //5:01:55/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /5:02:01/.
Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /5:03:24/.
Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /5:03:35/.
Pan Tomasz Dobkowski – Radny /5:03:43/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:07:53/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /5:07:56/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:11:44/.
Mieszkanka 2 /5:11:52/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:12:57/.
Mieszkanka 1 /5:13:44/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:14:02/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /5:14:16/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:15:09/.
Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /5:15:16/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:19:00/.
Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna  złożyła wniosek formalny o podwyższenie
kryteriów dochodowych /5:19:30/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:22:20/.
Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /5:22:58/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:22:44/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /5:23:47/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:24:03/.
Pan Tomasz Dobkowski – Radny /5:24:16/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:24:38/.
Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /5:24:47/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:25:03/.
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Pan Tomasz Dobkowski – Radny /5:25:05/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:25:12/.
Pan Tomasz Dobkowski – Radny /5:25:19/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:25:28/.
Pan Mirosław Chudecki  - Radny /5:25:50/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:27:00/.
Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /5:27:32/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:28:28/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:28:58/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:33:18/.
Mieszkanka 1 /5:33:24/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:33:54/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /5:34:02/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:38:03/.
Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /5:38:45/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:40:57/.
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:41:02/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:41:45/.
Pani Sylwia Bielawska – Radna  /5:42:03/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:43:18/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /5:43:51/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:44:40/.
Pan Tomasz Miklas – Radny /5:44:49/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:45:35/.
Pan Tomasz Miklas – Radny /5:45:49/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:46:07/.
Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /5:46:27/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:46:30/.
Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna złożyła wniosek formalny /5:46:35/.
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
wniosek Pani Radnej Aleksandry Marii Sigillewskiej /5:47:50/.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela
Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder
PRZECIW (6)
Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (3)
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Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej stwierdziła,  że  poprawka
do projektu uchwały zastała przyjęta /5:48:20/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  projekt  uchwały
w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy
z naniesioną poprawką, pod głosowanie /5:48:29/.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela
Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder
PRZECIW (6)
Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr
 XIX/209/2020 w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego
zasobu gminy została przyjęta /5:49:19/.
/Uchwała Nr XIX/209/2020 – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5f
zmiany uchwały Nr XLVI/446/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 28 marca 2018 r.
w sprawie  przyjęcia  programu  redukcji  niskiej  emisji  na  terenie  Gminy  Miasto
Augustów
pn. Airgustów i określenia dotacji w ramach programu.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr
XLVI/446/18  Rady  Miejskiej  w Augustowie  z dnia  28 marca  2018 r.  w sprawie  przyjęcia
programu  redukcji  niskiej  emisji  na  terenie  Gminy  Miasto  Augustów  pn. Airgustów
i określenia dotacji w ramach programu /5:49:26/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały
Nr XLVI/446/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie przyjęcia
programu  redukcji  niskiej  emisji  na  terenie  Gminy  Miasto  Augustów  pn. Airgustów
i określenia  dotacji  w ramach  programu.  Poprosiła  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju
o przedstawienie opinii Komisji /5:49:26/.
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Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju  na  posiedzeniu  31  stycznia  2020  r.  projekt  uchwały  zaopiniowała  jednogłośnie
pozytywnie  9  głosami  za,  przy  braku  głosów  przeciwnych  i  przy  braku  głosów
wstrzymujących się /5:50:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /5:50:44/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr
XIX/210/2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/446/18 Rady Miejskiej w Augustowie
z dnia  28 marca  2018 r.  w sprawie  przyjęcia  programu  redukcji  niskiej  emisji  na  terenie
Gminy  Miasto  Augustów  pn. Airgustów  i określenia  dotacji  w ramach  programu  została
podjęta jednogłośnie /5:51:38/.
/Uchwała Nr XIX/210/2020 – stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5g
uchwalenia  Wieloletniego  planu  rozwoju  i modernizacji  urządzeń  wodociągowych
i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2020-2024.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniego
planu rozwoju i modernizacji  urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata
2020-2024 /5:51:42/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia
Wieloletniego  planu  rozwoju  i modernizacji  urządzeń  wodociągowych  i urządzeń
kanalizacyjnych  na  lata  2020-2024.  Poprosiła  Pana  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju  
o przedstawienie opinii Komisji /5:51:42/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju  na  posiedzeniu  31  stycznia  2020  r.  projekt  uchwały  w  powyższej  sprawie
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zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 9 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy
braku głosów wstrzymujących się /5:52:11/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej zapytała,  czy  są  pytania
do projektu uchwały /5:54:08/.

W dyskusji głos zabrali:
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /5:54:26/.
Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /5:59:48/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /5:59:52/.
Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /5:59:55/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /5:59:58/.
Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /6:00:28/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /6:00:33/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:02:01/.
Pan  Bartosz  Buczyński  –  Prezes  Zarządu  Spółki  Wodociągi  i  Kanalizacje  Miejskie
Sp. z o.o. /6:02:09/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:06:06/.
Pani Sylwia Bielawska – Radna /6:06:13/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:07:17/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /6:08:10/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:13:50/.
Pan  Bartosz  Buczyński  –  Prezes  Zarządu  Spółki  Wodociągi  i  Kanalizacje  Miejskie
Sp. z o.o. /6:14:01/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:16:12/.
Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /6:16:17/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:17:34/.
Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /6:17:42/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:21:12/.
Pan  Bartosz  Buczyński  –  Prezes  Zarządu  Spółki  Wodociągi  i  Kanalizacje  Miejskie
Sp. z o.o. /6:22:04/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:23:19/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /6:23:32/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:26:58/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /6:26:58/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:27:14/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /6:27:30/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:27:34/.
Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /6:27:41/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:29:19/.
Pan Tomasz Miklas – Radny /6:29:25/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:31:17/.
Pan  Bartosz  Buczyński  –  Prezes  Zarządu  Spółki  Wodociągi  i  Kanalizacje  Miejskie
Sp. z o.o. /6:31:27/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /6:34:41/.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (13)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Magdalena
Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko,
Marek Sznejder
NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła, że uchwała Nr
XIX/211/2020 w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2020-2024 została podjęta /6:35:27/.
/Uchwała Nr XIX/211/2020 – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5h
udzielenia  pomocy  finansowej  przez  Gminę  Miasto  Augustów  Powiatowi
Augustowskiemu  na  realizację  zadania  inwestycyjnego  pn:  "Budowa  ciągu  pieszego
przy drodze powiatowej ul. Wypusty w Augustowie".
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej
przez  Gminę  Miasto  Augustów  Powiatowi  Augustowskiemu  na  realizację  zadania
inwestycyjnego  pn:  "Budowa  ciągu  pieszego  przy  drodze  powiatowej  ul. Wypusty
w Augustowie”/6:35:38/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy
finansowej przez Gminę Miasto Augustów Powiatowi Augustowskiemu na realizację zadania
inwestycyjnego  pn:  "Budowa  ciągu  pieszego  przy  drodze  powiatowej  ul. Wypusty
w Augustowie". Poprosiła Pana Przewodniczącego Komisji Rozwoju o przedstawienie opinii
Komisji /6:35:38/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju  na  posiedzeniu  31  stycznia  2020  r.  projekt  uchwały  zaopiniowała  jednogłośnie
pozytywnie 9 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymując
się /6:36:12/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poprosiła  Panią
Przewodniczącą Komisji ds. Budżetu o wyrażenie opinii Komisji /6:36:39/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu
poinformowała, że Komisja ds. Budżetu na posiedzeniu w dniu 4 lutego 2020 r. powyższy
projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 10 głosami za, przy braku głosów przeciwnych
i przy braku głosów wstrzymujących się /6:36:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:37:19/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – zastępca Burmistrza /6:37:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:39:34/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /6:39:50/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały /6:40:17/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska –Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  że  uchwała  Nr
XIX/212/2020  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  przez  Gminę  Miasto  Augustów
Powiatowi  Augustowskiemu  na  realizację  zadania  inwestycyjnego  pn:  "Budowa  ciągu
pieszego przy drodze powiatowej ul. Wypusty w Augustowie" została podjęta /6:41:29/.
/Uchwała Nr XIX/212/2020 – stanowi załącznik nr 11 do niniejszego sprawozdania/.

Ad. pkt 5i
zaliczenia wybranych dróg do kategorii dróg gminnych.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w sprawie  zaliczenia  wybranych dróg
do kategorii dróg gminnych /6:41:35/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zaliczenia wybranych dróg do
kategorii  dróg  gminnych.  Poprosiła  Pana  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju  o  opinię
Komisji /6:41:35/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju  na  posiedzeniu  31  stycznia  2020  r.  projekt  uchwały  w  powyższej  sprawie
zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 9 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy
braku głosów wstrzymujących się /6:41:52/.

Pani Alicja Dobrowolska –Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /6:42:08/.

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (16)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam
Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Marek Sznejder
NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XIX/213/2020 w sprawie zaliczenia wybranych dróg do kategorii dróg gminnych została
przyjęta /6:43:09/.
/Uchwała Nr XIX/213/2020 – stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5j
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu do spraw zaopiniowania
kandydatów na ławników do sądów powszechnych.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie powołania zespołu do spraw
zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych /6:43:15/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie powołania zespołu do
spraw zaopiniowania  kandydatów na  ławników do sądów powszechnych.  Zaproponowała
kandydatury do składu komisji i zapytała, czy Pan Radny Mirosław Chudecki wyraża zgodę
na pracę w zespole /6:43:15/.
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Pan Mirosław Chudecki – Radny wyraził zgodę /6:44:58/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –Przewodnicząca  Rady  Miejskiej zapytała,  czy  Pani  Radna
Jolanta Oneta Roszkowska wyraża zgodę na pracę w zespole /6:56:00/.

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna wyraziła zgodę /6:45:02/.
Pani  Alicja  Dobrowolska  –Przewodnicząca  Rady  Miejskiej zapytała,  czy  Pan  Radny
Leszek Stanisław Cieślik wyraża zgodę na pracę w zespole /6:56:03/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny nie wyraził zgody /6:45:05/

Pani  Alicja  Dobrowolska  –Przewodnicząca  Rady  Miejskiej zapytała,  czy  Pan  Radny
Sieńko wyraża zgodę na pracę w zespole /6:45:07/.

Pan Adam Sieńko –Radny wyraził zgodę /6:45:09/.

Pani Alicja Dobrowolska –Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:45:11/.

Pan Adam Sieńko – Radny zgłosił kandydaturę Pana Radnego Marka Sznejdera /6:45:33/

Pani  Alicja  Dobrowolska  –Przewodnicząca  Rady  Miejskiej zapytała,  czy  Pan  Radny
Marek Sznejder wyraża zgodę /6:45:36/.

Pan Marek Sznejder – Radny /6:45:40/.

Pani Alicja Dobrowolska –Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:45:41/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /6:46:20/.

Pani Alicja Dobrowolska –Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:46:24/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
kandydatury  Radnych  Pana  Mirosława  Chudeckiego,  Pani  Jolanty  Onety  Roszkowskiej,
Pana Adama Sieńko i Pana Marka Sznejdera /6:47:39/.

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (16)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,  Dariusz
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Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra
Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (2)
Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka
NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej stwierdziła,  że  uchwała
w sprawie powołania zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów
powszechnych została podjęta /6:48:18/.
Uchwała Nr XIX/214/2020 – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5k
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania członków Konwentu Medalu do
rozpatrywania wniosków o nadanie Medalu "Za zasługi dla miasta Augustowa".
Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie powołania członków Konwentu
Medalu do rozpatrywania wniosków o nadanie Medalu „Za zasługi dla miasta Augustowa” /
6:48:29/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie powołania członków
Konwentu Medalu do rozpatrywania wniosków o nadanie Medalu „Za zasługi  dla  miasta
Augustowa”.  Poprosiła  Panią  Przewodniczącą  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji
o przedstawienie opinii Komisji w powyższej sprawie /6:48:29/.

Pani  Sylwia  Bielawska  –  Przewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji
poinformowała, że Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała  pozytywnie /6:49:00/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poprosiła  o  zgłaszanie
kandydatur /6:49:06/.

Pan  Dariusz  Ostapowicz  –  Radny zgłosiła  kandydaturę  Pana  Radnego  Mirosława
Chudeckiego i Pani Radnej Magdaleny Śleszyńskiej/6:49:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:49:33/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny zgłosił kandydaturę Pana Radnego Tomasza Miklasa /
6:49:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:49:44/.

Pan Adam Sieńko – Radny zgłosił kandydaturę Pana Radnego Marka Sznejdera /6:49:51/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poprosiła o przygotowanie
głosowań nad każdą kandydaturą /6:49:55/.
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Pan Marcin Kleczkowski – Radny zapytał, czy Radni wyrazili już zgodę na kandydowanie /
6:50:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy Pani Magdalena
Śleszyńska wyraża zgodę /6:50:30/.

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna wyraziła zgodę /6:50:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy Pan Mirosław
Chudecki wyraża zgodę /6:50:40/.

Pan Mirosław Chudecki – Radny wyraził zgodę /6:50:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała,  czy  Pan Tomasz
Miklas wyraża zgodę /6:50:49/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /6:50:54/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej zapytała,  czy  Pan  Marek
Sznejder wyraża zgodę /6:50:55/.

Pan Marek Sznejder – Radny wyraził zgodę /6:50:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:51:00/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /6:51:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:51:16/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /6:51:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:51:27/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /6:51:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:51:39/.

Pan  Marcin  Kleczkowski  –  Radny złożył  wniosek  o  rozszerzenie  składu  członków
Konwentu Medalu do czterech osób /6:51:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:51:24/.

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta /6:52:34/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:52:58/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /6:53:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:53:19/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /6:53:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:54:06/.

Pan Tomasz Miklas – Radny zrezygnował z kandydatury /6:54:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:54:19/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /6:54:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:54:31/.

Pan Tomasz Miklas – Radny zrezygnował z kandydatury /6:54:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:54:56/.

Pan Marek Sznejder – Radny nie wyraził zgody na kandydaturę /6:55:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:55:24/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /6:55:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:55:50/.

Pan Marek Sznejder – Radny poinformowała o rezygnacji /6:56:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:56:08/.

Pani Sylwia Bielawska –Radna zgłosiła swoją kandydaturę /6:55:33/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
kandydatury Pani Radnej Sylwii Bielawskiej, Pana Radnego Mirosława Chudeckiego i Pani
Radnej Magdaleny Śleszyńskiej /6:56:36/.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
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ZA (10)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (8)
Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder
NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że
kandydatury Radnych zostały przyjęte /6:59:06/.
Uchwała Nr XIX/215/2020 – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5l
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania petycji do rozpatrzenia według
właściwości.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  przekazania  petycji
do rozpatrzenia według właściwości /6:59:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przystąpi do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie przekazania petycji
do rozpatrywania według właściwości. Poprosiła Panią Beatę Kornelius o opinię, czy można
kontynuować obrady. Ogłosiła przerwę w obradach /6:59:28/.

Przerwa /7:00:33 – 7:12:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.
Poprosiła  Panią  Przewodniczącą  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji  o  opinię  Komisji  /
7:12:19/.

Pani  Sylwia  Bielawska –  Radna poinformowała,  że  Komisja  skarg,  wniosków i  petycji
powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie /7:13:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /7:13:22/.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (14)
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Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,
Izabela Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Aleksandra Maria Sigillewska, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marcin Kleczkowski
BRAK GŁOSU (3)
Leszek Stanisław Cieślik, Adam Sieńko, Marek Sznejder

NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XIX/216/2020 w sprawie przekazania petycji do rozpatrzenia według właściwości została
przyjęta /7:14:16/.
/Uchwała Nr XIX/216/2020 – stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5m
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  skargi  na  Radnego  Rady  Miejskiej
w Augustowie.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  skargi  na  Radnego  Rady
Miejskiej w Augustowie /7:14:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie skargi na Radnego Rady
Miejskiej  w  Augustowie.  Poinformowała,  że  projekt  uchwały  był  procedowany  na
posiedzeniu Komisji skarg, wniosków i petycji. Poprosiła Panią przewodniczącą  Komisji o
przedstawienie opinii /7:14:24/.

Pani  Sylwia  Bielawska  –  Przewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji
poinformowała, że Komisja po zapoznaniu się ze sprawą stwierdziła, że jej rozpoznanie nie
należy do kompetencji Rady Miejskiej w Augustowie /7:14:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /7:14:59/.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (8)
Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, Dariusz
Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Mirosław  Zawadzki
PRZECIW (1)
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Magdalena Śleszyńska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Dobkowski
BRAK GŁOSU (8)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder
NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr
XIX/217/2020 w sprawie skargi na Radnego Rady Miejskiej w Augustowie została podjęta /
7:15:58/.
/Uchwała Nr XIX/217/2020 – stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5n
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o zwolnienie z podatku
od nieruchomości z tytułu budynków i gruntów związanych z działalnością gospodarczą.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku
o zwolnienie  z podatku  od  nieruchomości  z tytułu  budynków  i gruntów  związanych
z działalnością gospodarczą /7:16:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku
o zwolnienie  z podatku  od  nieruchomości  z tytułu  budynków  i gruntów  związanych
z działalnością  gospodarczą.  Poinformowała,  że  projekt  uchwały  był  procedowany  na
posiedzeniu Komisji skarg, wniosków i petycji. Poprosiła Panią Przewodniczącą Komisji o
przedstawienie opinii Komisji /7:16:08/.

Pani  Sylwia  Bielawska  –  Przewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji
poinformowała, że Komisja skarg, wniosków i petycji rekomenduje negatywne rozpatrzenie
wniosku wnioskodawcy /7:16:37/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej zapytała,  czy  są  pytania
do projektu uchwały /7:17:04/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /7:17:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:20:17/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /7:20:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:25:23/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /7:25:45/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:27:21/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /7:27:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:29:04/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /7:29:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:31:43/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /7:31:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:32:08/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /7:32:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /7:33:04/.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (10)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder
NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej stwierdziła,  że  uchwała
Nr XIX/218/2020 w sprawie rozpatrzenia wniosku o zwolnienie z podatku od nieruchomości
z  tytułu  budynków  i  gruntów  związanych  z  działalnością  gospodarczą  została  podjęta  /
7:33:42/.
/Uchwała Nr XIX/218/2020 – stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5o
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  Strategii
Rozwoju Gminy Miasta Augustów na lata 2021– 2030.



32

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania
Strategii Rozwoju Gminy Miasta Augustów na lata 2021 – 2030 /7:33:53/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do
opracowania Strategii Rozwoju Gminy Miasta Augustów na lata 2021– 2030. Poinformowała,
że  projekt  uchwały  był  procedowany  na  posiedzeniu  Komisji  Rozwoju.  Poprosiła
Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii Komisji /7:33:53/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju  na  posiedzeniu  w  dniu  31  stycznia  2020  r.  projekt  uchwały  zaopiniowała
jednogłośnie pozytywnie 9 głosami za /7:34:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /7:35:00/.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Marcin  Kleczkowski,  Agnieszka  Mroziewska,
Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej stwierdziła,  że  uchwała
Nr XIX/219/2020 w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy Miasta
Augustów na lata 2021– 2030 została przyjęta /7:35:34/.
/Uchwała Nr XIX/219/2020 – stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5p
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/74/19 Rady Miejskiej
w Augustowie  z  dnia  14 marca  2019 r.  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie
do realizacji projektu pn. "Słoneczne Przedszkole".
/Czas  rozpoczęcia rozpatrywania projektu w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/74/19 Rady
Miejskiej w Augustowie z dnia 14 marca 2019 r. sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do
realizacji projektu pn. "Słoneczne Przedszkole" /7:35:41/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała  o
przystąpieniu do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/74/19
Rady  Miejskiej  w Augustowie  z  dnia  14 marca  2019 r.  sprawie  wyrażenia  zgody  na
przystąpienie do realizacji projektu pn. "Słoneczne Przedszkole". Poinformowała, że projekt
uchwały  był  procedowany  na  posiedzeniu  Komisji  do  spraw  Budżetu.  Poprosiła  Panią
Przewodniczącą Komisji o przedstawienie opinii Komisji /7:35:41/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu
poinformowała, że Komisja do spraw Budżetu na posiedzeniu w dniu 4 lutego 2020 roku
projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 10 głosami za, przy braku głosów przeciwnych
i przy braku głosów wstrzymujących się /7:36:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /7:36:47/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,
Katarzyna Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej stwierdziła,  że  uchwała
Nr XIX/220/2020 w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/74/19 Rady Miejskiej w Augustowie
z dnia  14 marca  2019 r.  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  realizacji  projektu
pn. "Słoneczne Przedszkole" została przyjęta /7:37:27/.
/Uchwała Nr XIX/220/2020 – stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5r
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  opłaty  za  pobyt  dziecka  w  Żłobku  Nr 1
w Augustowie.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w sprawie  opłaty  za  pobyt  dziecka  w
Żłobku Nr 1 w Augustowie /7:37:35/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  opłaty  za  pobyt
dziecka w Żłobku Nr 1 w Augustowie. Poinformowała, że powyższy projekt uchwały był
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procedowany na posiedzeniu Komisji ds. Budżetu. Poprosiła Panią Przewodniczącą Komisji o
wyrażenie opinii Komisji /7:37:35/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu
poinformowała, że Komisja ds. Budżetu na posiedzeniu w dniu 4 lutego 2020 r. zapoznała się
z projektem ww. uchwały i po analizie przedstawionego dokumentu zaopiniowała negatywnie
ponieważ jeden radny głosował za, 6 radnych głosowało przeciw i 1 radny wstrzymał się /
7:37:54/.
/Opinia Komisji ds. Budżetu – stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:39:29/.

W dyskusji głos zabrali:
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /7:39:48/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:39:55/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /7:40:07/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:43:16/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /7:43:19/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:43:20/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /7:43:32/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:43:35/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /7:43:45/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:45:08/.
Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny złożył wniosek formalny o przegłosowanie 15%
wzrostu stawki opłaty za pobyt dziecka w Żłobku /7:45:24/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:46:36/.
Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna złożyła wniosek formalny o dodanie w § 1
ust. 1  powyższej  uchwały  zapisu  „jeżeli  do  żłobka uczęszcza  więcej  niż  jedno  dziecko  z
rodziny, to opłata za każde z dzieci jest niższa o 25%” /7:47:11/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:48:04/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /7:48:25/.
Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /7:48:35/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:48:48/.
Pan Mirosław Chudecki – Radny /7:48:58/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:51:24/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /7:51:34/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:51:45/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /7:52:00/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:52:06/.
Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Radna sprecyzowała  swój  wniosek  zmieniając
brzmienie zapisu „jeżeli do żłobka uczęszcza więcej niż jedno z rodziny, to opłata za każde
dziecko wynosi 180 zł /7:52:16/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:52:28/.
Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /7:52:50/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
wniosek Pana Radnego Leszka Stanisława Cieślika /7:53:50/.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (8)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder
PRZECIW (10)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został
odrzucony. Poddała pod głosowanie wniosek Pani Radnej Aleksandry Marii Sigillewskiej  /
7:54:53/.

Pani Aleksandra Mari Sigillewska – Radna odczytała wniosek /7:55:24/.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne
ZA (10)
Mirosław Chudecki,  Leszek Stanisław Cieślik,  Alicja  Dobrowolska,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,
Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder
PRZECIW (8)
Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Tomasz Dobkowski, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna
Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek Pani
Radnej Aleksandry Marii Sigillewskiej został przyjęty /7:56:09/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /7:56:51/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:00:19/.
Pan Adam Sieńko – Radny /8:00:24/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:02:50/.
Pan Adam Sieńko – Radny /8:02:55/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:03:54/.
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Pan Adam Sieńko – Radny /8:04:04/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:04:25/.
Pan Adam Sieńko – Radny /8:04:48/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:05:07/.
Pan Adam Sieńko – Radny /8:05:27/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:05:35/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /8:05:42/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:08:51/.
Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /8:09:15/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:10:26/.
Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /8:10:33/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:14:57/.
Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /8:14:03/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:18:00/.
Pan  Tomasz  Dobkowski  –  Radny złożył  wniosek  o  zakończenie  dyskusji  i  przejście
do głosowania /8:18:42/.
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
wniosek Pana Radnego Tomasza Dobkowskiego /8:18:49/.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (10)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (8)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder
NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek Pana
Radnego Tomasza Dobkowskiego został przyjęty. Poddała pod głosowanie projekt uchwały w
sprawie  opłaty  za  pobyt  dziecka  w  Żłobku  Nr  1  w  Augustowie  z  naniesioną  poprawką
Pani Radnej Aleksandry Marii Sigillewskiej /8:20:02/.
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta poprosił o sprecyzowanie wniosku /8:21:24/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:21:32/.
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /8:21:41/.
Pani Aleksandra Mari Sigillewska – Radna /8:21:46/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:21:50/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /8:22:26/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:22:32/.
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Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /8:22:49/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:23:20/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /8:23:22/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:23:24/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /8:23:37/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:23:41/.
Pan Marek Sznejder – Radny /8:23:54/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:23:55/.
Pan Marek Sznejder – Radny /8:24:07/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:24:12/.
Pan Marek Sznejder – Radny złożył wniosek formalny o skontrolowanie czasu trwania
obrad, czy został przekroczony czas 8 godzin /8:24:16/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że czas trwania
sesji został przekroczony /8:24:26/.
Pan Marek Sznejder – Radny /8:24:44/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:24:47/.
Pan Marek Sznejder – Radny /8:24:51/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:25:47/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /8:26:10/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:26:21/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /8:26:23/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:26:29/.
Pan Marek Sznejder – Radny /8:26:38/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:26:43/.
Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /8:26:54/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:27:36/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /8:27:57/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:29:05/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /8:29:18/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:30:13/.
Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /8:30:16/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:31:00/.
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /8:31:11/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła przerwę w obradach /
8:31:41/.
Przerwa /8:31:44 – 8:46:12/.
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej wznowiła  obrady  po
przerwie /8:46:12/.
Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Radna złożyła  poprawiony  wniosek  formalny  /
8:46:46/.
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
wniosek Pani radnej Aleksandry Marii Sigillewskiej /8:47:26/.

Wyniki głosowania
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ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (16)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (1)
Magdalena Śleszyńska
BRAK GŁOSU (1)
Marek Sznejder
NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej stwierdziła,  że  wniosek
Pani Radnej Aleksandry Marii Sigillewskiej został przyjęty. Poddała pod głosowanie projekt
uchwały  w sprawie  opłaty  za  pobyt  dziecka  w Żłobku  Nr  1  w Augustowie  z  wniesioną
poprawką /8:48:02/.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (10)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (5)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka,
Adam Sieńko
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Aleksandra Maria Sigillewska
BRAK GŁOSU (2)
Leszek Stanisław Cieślik, Marek Sznejder
NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  że uchwała nr
XIX/221/2020 w sprawie  opłaty  za  pobyt  dziecka  w Żłobku Nr 1 w Augustowie  została
podjęta /8:49:01/.
/Uchwała nr XIX/221/2020 – stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5s
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2020.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmian budżetu na rok 20202 /
8:49:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przystąpi do punktu poświęconego zmian w budżecie na rok 20202 /8:49:11/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /8:49:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:50:37/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /8:51:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:52:04/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /8:52:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:53:11/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /8:53:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała listę obecności na
posiedzeniu  sesji  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  w  dniu  6  lutego  2020  r.  Poprosiła
o odnotowanie nazwisk radnych, którzy wyszli z posiedzenia.
Nieobecni:

1. Pan Leszek Stanisław Cieślik,
2. Pan Marcin Kleczkowski,
3. Pan Tomasz Miklas,
4. Pani Agnieszka Mroziewska,
5. Pani Izabela Agnieszka Piasecka,
6. Pan Adam Sieńko,
7. Pani Aleksandra Mari Sigilleska,
8. Pan Marek Sznejder /8:53:32/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała  o  braku
kworum /8:54:55/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /8:55:20/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej zaproponowała  ustalenie
przybliżonego terminu kontynuacji posiedzenia /8:55:24/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /8:55:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:56:28/.
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Pan Tomasz Dobkowski – Radny /8:56:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:57:08/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /8:57:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:58:58/.

Głosy z sali – brak włączonego mikrofonu /8:59:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:59:50/.

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /8:59:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:00:26/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /9:00:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządziła pięciominutową
przerwę w obradach /9:00:40/.

Przerwa /9:00:49 – 9:06:34/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej po  wznowieniu  obrad
po przerwie poinformowała, że ze względu na brak kworum przerywa obrady XIX sesji Rady
Miejskiej i wyznacza termin kontynuacji posiedzenia na 11 lutego 2020 r. na godzinę 9:00 /
9:06:34/.
 

/  Nagranie-część 2/  

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  wznowiła obrady XIX sesji
Rady  Miejskiej  w  Augustowie  po  przerwie.  Poinformowała,  że  w  obradach  uczestniczy
20 Radnych, więc obrady są prawomocne. Odczytała wniosek grupy radnych /0:08/.
/Wniosek stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przystąpi do zmiany porządku obrad /1:47/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny poprosił o przedstawienie zmian /2:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:15/.
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Pan Adam Sieńko – Radny /5:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:00/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej zarządziła  głosowanie
w sprawie wprowadzenia do porządku obrad uchwały w sprawie zmiany składu osobowego
Komisji do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie /8:19/.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej stwierdziła,  że  projekt
uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji do spraw Budżetu Rady Miejskiej w
Augustowie  został  wprowadzony  do  porządku  obrad.  Zarządziła  głosowanie  w  sprawie
wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego
Komisji Społeczno – Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie /8:55/.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej stwierdziła,  że  projekt
uchwały  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego  Komisji  Społeczno  –  Oświatowej  Rady
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Miejskiej
w Augustowie został  wprowadzony do porządku obrad.  Zarządziła  głosowanie w sprawie
wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego
doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Augustowie /9:42/.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej stwierdziła,  że  projekt
uchwały w sprawie zmiany składu osobowego doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej
w Augustowie  został  wprowadzony do porządku obrad.  Poinformowała,  że  obecnie  Rada
Miejska przystąpi do głosowania nad porządkiem obrad /10:17/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /11:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:32/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /11:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:51/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /12:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:14/.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8)
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Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że porządek
obrad po zmianach został przyjęty /12:52/.

Ad. pkt 5s
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2020.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok
2020 /13:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian budżetu na rok
2020. Projekt uchwały był procedowany na posiedzeniu Komisji do spraw Budżetu. Poprosiła
Panią Przewodnicząca o wyrażenie opinii Komisji /13:10/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  do  spraw  Budżetu
poinformowała, że Komisja do spraw Budżetu na posiedzeniu w dniu 4 lutego 2020 r. projekt
powyższej uchwały zaopiniowała pozytywnie 5 głosami za, przy braku głosów przeciwnych
i przy 5 głosach wstrzymujących się /13:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu
przez Pana Skarbnika /14:00/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /14:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /15:38/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /16:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /17:13/.

W dyskusji głos zabrali:
Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /17:45/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /18:30/.
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /18:45/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /31:12/.
Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /31:20/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /33:06/.
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /33:17/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /34:55/.
Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /35:05/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /37:21/.
Pan Tomasz Miklas – Radny /37:31/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /37:56/.
Pan Tomasz Miklas – Radny /38:02/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /38:19/.
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /38:30/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /39:11/.
Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /39:18/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /41:02/.
Pan Tomasz Miklas – Radny /41:09/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /41:37/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /41:44/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /43:19/.
Pan Adam Sieńko - Radny /43:24/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /44:03/.
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /44:11/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /46:18/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /46:28/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /50:43/.
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /51:02/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /53:56/.
Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /54:03/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /54:04/.
Pan Rafał Harasim – Radny /55:09/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /57:08/.
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /57:18/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /59:06/.
Pan Tomasz Dobkowski – Radny /59:16/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o odnotowanie w
protokole, że Pan Radny Marcin Kleczkowski zabiera sam głos /1:01:10/.
Pan Mirosław Chudecki – Radny /1:01:24/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:02:40/.
Pan Adam Sieńko – Radny /1:02:51/
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:04:51/.
Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /1:04:56/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:06:08/.
Pan Tomasz Dobkowski – Radny /1:06:16/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:06:44/.
Pan Mieczysław Szczerbakow – Radny /1:06:57/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:07:45/.
Pan Rafał Harasim – Radny /1:07:56/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:07:57/.
Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /1:08:21/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:09:13/.
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Pan Marek Sznejder – Radny /1:09:21/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:09:28/.
Pan Marek Sznejder – Radny /1:09:37/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:09:42/.
Pan Marek Sznejder – Radny /1:10:14/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /1:10:24/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:10:59/.
Pani Magdalena Śleszyńska – Radna poprosiła o 5 minut przerwy /1:11:10/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła 10 minut przerwy
w obradach /1:11:13/.

Przerwa /1:11:17 – 1:22:20/

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej wznowiła  obrady  po
przerwie /1:22:20/.
Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /1:22:49/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:22:54/.
Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /1:23:18/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:23:27/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /1:23:34/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:24:00/.
Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /1:24:01/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:24:34/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /1:24:39/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:27:33/.
Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /1:27:51/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:28:42/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /1:28:49/.
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2020 /1:29:44/.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (9)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Marek Sznejder
NIEOBECNI (1)
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Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr
XIX/222/2020 w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2020 została przyjęta /1:30:16/.
/Uchwała Nr XIX/222/2020 - stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5t
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta Augustowa na lata 2020-2033.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta Augustowa na lata 2020-2033 /1:30:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przystąpi do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2020-2033. Poprosiła Panią przewodnicząca
Komisji do spraw Budżetu o przedstawienie opinii Komisji /1:30:26/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  do  spraw  Budżetu
poinformowała, że Komisja do spraw Budżetu na posiedzeniu w dniu 4 lutego 2020 roku
powyższy  projekt  uchwały  zaopiniowała  pozytywnie  5  głosami  za,  przy  braku  głosów
przeciwnych i przy 5 głosach wstrzymujących się /1:30:46/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy Pan Skarbnik
chciałby zabrać głos w tej sprawie /1:31:14/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:31:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję /1:31:56/.

W dyskusji głos zabrali:
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /1:32:07/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:34:21/.
Pan Adam Sieńko – Radny /1:34:39/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:35:34/.
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:35:43/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:36:52/.
Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /1:37:00/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:37:53/.
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:37:59/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:39:29/.
Pan Tomasz Dobkowski – Radny /1:39:35/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:41:25/.
Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /1:41:32/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:43:54/.
Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /1:44:03/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:45:08/.
Pan Tomasz Dobkowski – Radny /1:45:15/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:45:32/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:45:45/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:46:45/.
Pan Adam Sieńko – Radny /1:46:53/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:47:56/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:48:01/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:49:28/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:49:33/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:50:44/.
Pan Tomasz Miklas – Radny /1:51:10/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:52:26/.
Pan Bartosz Buczyński – Prezes Zarządu Spółki Wodociągi i Kanalizacje Miejskie Sp. z
o.o. /1:52:31/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:53:03/.
Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /1:54:03/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:56:18/.
Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /1:56:23/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:57:24/.
Pan Tomasz Miklas – Radny /1:57:30/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:58:25/.
Pani  Jolanta  Oneta  Roszkowska  –  Radna złożyła  wniosek  formalny  o  powrót  do
merytorycznej dyskusji i nie odbieganie od dyskusji /1:58:51/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:59:13/.
Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /1:59:23/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:00:36/.
Pani Sylwia Bielawska – Radna /2:00:50/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła  głosowanie nad
projektem uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na
lata 2020-2033 /2:01:28/.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (9)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Marek Sznejder
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NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr
XIX/223/2020 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata
2020-2033 została podjęta /2:02:02/.
/Uchwała Nr XIX/223/2020 – stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5u
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji do spraw
Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego
Komisji do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie /2:02:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:02:20/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /2:02:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przejdzie do rozpatrzenia uchwały w sprawie zmian składu osobowego Komisji
do  spraw  Budżetu  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  i  poddała  pod  głosowanie  wniosek
o kandydaturę Pani Radnej Sylwii Bielawskiej /2:02:32/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Pani Sylwia
Bielawska została członkiem Komisji do spraw Budżetu /2:05:29/.
/Wniosek  Pani  Radnej  Sylwii  Bielawskiej  stanowi  załącznik  nr  25  do  niniejszego
protokołu/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
kandydaturę Pana Radnego Dariusza Ostapowicza /2:05:29/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Pan Dariusz
Ostapowicz został członkiem Komisji do Spraw Budżetu /2:06:00/.
/Wniosek Pana Radnego Dariusza Ostapowicza stanowi załącznik nr 26 do niniejszego
protokołu/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
kandydaturę Pani Katarzyny Raczkowskiej /2:06:07/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Pani Katarzyna
Raczkowska została członkiem Komisji do spraw Budżetu /2:06:32/.
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/Wniosek  Pani  Katarzyny  Raczkowskiej  stanowi  załącznik  nr  27  do  niniejszego
protokołu/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
kandydaturę Pana Mieczysława Szczerbakowa /2:06:37/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Miklas

NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej stwierdziła,  że  Pan
Mieczysław Szczerbakow  został członkiem Komisji do spraw Budżetu /2:07:00/.
/Wniosek  Pana  Mieczysława  Szczerbakowa  stanowi  załącznik  nr  28  do  niniejszego
protokołu/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
kandydaturę Pani Magdaleny Śleszyńskiej /2:07:12/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  Pani
Magdalena Śleszyńska została członkiem Komisji do spraw Budżetu /2:07:39/.
/Wniosek Pani Radnej Magdaleny Śleszyńskiej stanowi załącznik nr 29 do niniejszego
protokołu/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
kandydaturę Pana Radnego Mirosława Zawadzkiego /2:07:48/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Tomasz Miklas, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  że Pan Radny
Mirosław Zawadzki został członkiem Komisji do spraw Budżetu /2:08:09/.
/Wniosek Pana Radnego Mirosława Zawadzkiego stanowi załącznik nr 30 do niniejszego
protokołu/.

Ad. pkt 5w
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Społeczno-
Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego
Komisji Społeczno – Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie /2:08:27/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
kandydaturę Pana Radnego Emiliana Jasyena Al-Khameri /2:10:37/.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)



52

Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz
Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Mirosław  Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  że Pan Radny
Emilian Jasyen Al-Khameri został członkiem Komisji Społeczno – Oświatowej /2:10:57/.
/Wniosek  Pana  Radnego  Emiliana  Jasyena  Al-Khameri  stanowi  załącznik  nr  31  do
niniejszego protokołu/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
kandydaturę Pani Radnej Sylwii Bielawskiej /2:11:04/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Pani Sylwia
Bielawska została członkiem Komisji Społeczno – Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie
/2:11:31/.
/Wniosek  Pani  Radnej  Sylwii  Bielawskiej  stanowi  załącznik  nr  32  do  niniejszego
protokołu/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
kandydaturę Pana Radnego Tomasza Dobkowskiego /2:11:28/.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:
ZA (20)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz
Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  że Pan Radny
Tomasz Dobkowski został  członkiem Komisji  Społeczno – Oświatowej Rady Miejskiej  w
Augustowie /2:12:00/.
/Wniosek Pana Radnego Tomasza Dobkowiskiego stanowi załącznik nr 33 do niniejszego
protokołu/.
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
kandydaturę Pani Radnej Alicji Dobrowolskiej /2:12:09/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Agnieszka Mroziewska, Dariusz
Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska,
Adam Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Alicja Dobrowolska, Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  że Pani Radna
Alicja Dobrowolska została członkiem Komisji Społeczno – Oświatowej Rady Miejskiej w
Augustowie /2:12:34/.
/Wniosek  Pani  Radnej  Alicji  Dobrowolskiej  stanowi  załącznik  nr  34  do  niniejszego
protokołu/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
kandydaturę Pana Radnego Dariusza Ostapowicza /2:12:42/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Miklas

NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  że Pan Radny
Dariusz Ostapowicz został członkiem Komisji Społeczno – Oświatowej /2:13:02/.
/Wniosek Pana Radnego Dariusza Ostapowicza stanowi załącznik nr 35 do niniejszego
protokołu/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
kandydaturę Pani Radnej Jolanty Onety Roszkowskiej /2:13:11/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  że Pani Radna
Jolanta Oneta Roszkowska została członkiem Komisji Społeczno – Oświatowej /2:13:27/.
/Wniosek  Pani  Radnej  Jolanty  Onety  Roszkowskiej  stanowi  załącznik  nr  36  do
niniejszego protokołu/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
kandydaturę Pana Radnego Mieczysława Szczerbakowa /2:13:34/.
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Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  że Pan Radny
Mieczysław Szczerbakow został członkiem Komisji Społeczno – Oświatowej /2:14:06/.
/Wniosek  Pana  Radnego  Mieczysława  Szczerbakowa  stanowi  załącznik  nr  37
do niniejszego protokołu/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
kandydaturę Pani Radnej Magdaleny Śleszyńskiej /2:14:13/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  że Pani Radna
Magdalena Śleszyńska została członkiem Komisji Społeczno – Oświatowej /2:14:33/.
/Wniosek Pani Radnej Magdaleny Śleszyńskiej stanowi załącznik nr 38 do niniejszego
sprawozdania/. 

Ad. pkt 5x
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego doraźnej Komisji
Statutowej Rady Miejskiej w Augustowie.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego
doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Augustowie /2:14:44/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
kandydaturę Pana Radnego Emiliana Jasyena Al-Khameri /2:14:44/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz
Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Adam Sieńko
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  że Pan Radny
Emilian Jasyen Al-Khameri został członkiem doraźnej Komisji Statutowej /2:16:51/.
/Wniosek  Pana  Radnego  Emiliana  Jasyena  Al-Khameri  stanowi  załącznik  nr  39
do niniejszego protokołu/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
kandydaturę Pana Radnego Mirosława Chudeckiego /2:16:57/.

Wyniki głosowania
ZA:  17,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  2,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Dobkowski, Alicja
Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz
Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska,
Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena
Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Mirosław Chudecki, Tomasz Miklas
BRAK GŁOSU (1)
Adam Sieńko
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NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  że Pan Radny
Mirosław Chudecki został członkiem doraźnej Komisji Statutowej /2:17:16/.
/Wniosek Pana Radnego Mirosława Chudeckiego stanowi załącznik nr 40 do niniejszego
protokołu/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
kandydaturę Pana Radnego Tomasza Dobowskiego /2:17:24/.

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz
Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Adam Sieńko
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  że Pan Radny
Tomasz Dobkowski został członkiem doraźnej Komisji Statutowej /2:17:48/.
/Wniosek Pana Radnego Tomasz Dobkowskiego stanowi załącznik nr 41 do niniejszego
protokołu/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
kandydaturę Pana Radnego Dariusza Ostapowicza /2:17:54/.

Wyniki głosowania
ZA:  18,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta Oneta Roszkowska, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek
Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Miklas
BRAK GŁOSU (1)
Adam Sieńko
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  że Pan Radny
Dariusz Ostapowicz został członkiem doraźnej Komisji Statutowej /2:18:21/.
/Wniosek Pana Radnego Dariusza Ostapowicza stanowi załącznik nr 42 do niniejszego
protokołu/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
kandydaturę Pani Radnej Katarzyny Raczkowskiej /2:18:27/.

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  że Pani Radna
Katarzyna Raczkowska została członkiem doraźnej Komisji Statutowej /2:18:52/.
/Wniosek Pani Radnej Katarzyny Raczkowskiej stanowi załącznik nr 43 do niniejszego
protokołu/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
kandydaturę Pani Radnej Jolanty Onety Roszkowskiej /2:18:58/.

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (19)
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Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła,  że Pani Radna
Jolanta Oneta Roszkowska została członkiem doraźnej Komisji Statutowej /2:19:29/.
/Wniosek  Pani  Radnej  Jolanty  Onety  Roszkowskiej  stanowi  załącznik  nr  44  do
niniejszego protokołu/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
kandydaturę Pana Radnego Mieczysława Szczerbakowa /2:19:45/.

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła,  że  Pan Radny
Mieczysław Szczerbakow został członkiem doraźnej Komisji Statutowej /2:20:08/.
/Wniosek  Pana  Radnego  Mieczysława  Szczerbakowa  stanowi  załącznik  nr  45  do
niniejszego protokołu/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
kandydaturę Pani Radnej Magdaleny Śleszyńskiej /2:20:16/.

Wyniki głosowania
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ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Mirosław  Zawadzki

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła,  że Pani Radna
Magdalena Śleszyńska została członkiem doraźnej Komisji Statutowej /2:20:43/.
/Wniosek Pani Radnej Magdaleny Śleszyńskiej stanowi załącznik nr 46 do niniejszego
protokołu/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
kandydaturę Pana Radnego Mirosława Zawadzkiego /2:20:49/.

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  że Pan Radny
Mirosław Zawadzki został członkiem doraźnej Komisji Statutowej /2:21:18/.
/Wniosek Pana Radnego Mirosława Zawadzkiego stanowi załącznik nr 47 do niniejszego
protokołu/.
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Ad. pkt 5y
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XI/120/19 Rady Miejskiej
w  Augustowie  z  dnia  27  czerwca  2019  r.,  w  sprawie  ustalenia  Strefy  Płatnego
Parkowania oraz wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na
drogach publicznych w Strefie Płatnego parkowania i sposobu ich pobierania.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XI/120/19
Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 27 czerwca 2019 r., w sprawie ustalenia Strefy Płatnego
Parkowania  oraz  wysokości  stawek  opłat  za  parkowanie  pojazdów  samochodowych  na
drogach publicznych w Strefie Płatnego parkowania i sposobu ich pobierania /2:21:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przystąpi do rozpatrzenia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmiany
Uchwały nr XI/120/19 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 27 czerwca 2019 r., w sprawie
ustalenia Strefy Płatnego Parkowania oraz wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów
samochodowych  na  drogach  publicznych  w  Strefie  Płatnego  parkowania  i  sposobu  ich
pobierania. /2:21:47/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Zastępca  Burmistrza poprosił  Pana  Sebastiana
Chudowolskiego  Kierownika  Referatu  Gospodarki  Komunalnej,  Rolnictwa  i  Ochrony
Środowiska o przedstawienie projektu uchwały /2:22:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:23:00/.

Pan  Sebastian  Chudowolski  –  p.  o.  Kierownika  Referatu  Gospodarki  Komunalnej,
Rolnictwa i Ochrony Środowiska /2:23:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:23:50/.

W dyskusji głos zabrali:
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:24:13/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:25:44/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:25:52/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:29:12/.
Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /2:29:16/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:31:25/.
Pan Rafał Harasim – Radny /2:31:30/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:32:04/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:32:09/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:34:49/.
Pan Adam Sieńko – Radny /2:34:54/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:36:16/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:36:20/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:36:28/.
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Pan  Sebastian  Chudowolski  –  p.  o.  Kierownika  Referatu  Gospodarki  Komunalnej,
Rolnictwa i Ochrony Środowiska /2:26:30/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:39:42/.
Pan Rafał Harasim – Radny /2:39:47/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:41:38/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:41:43/.
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XI/120/19 Rady Miejskiej w Augustowie z
dnia 27 czerwca 2019 r.,  w sprawie ustalenia Strefy Płatnego Parkowania oraz wysokości
stawek opłat  za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w Strefie
Płatnego parkowania i sposobu ich pobierania /2:43:25/.
Wyniki głosowania
ZA:  16,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  4,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (16)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela
Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,
Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,  Aleksandra  Maria
Sigillewska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr
XIX/227/2020 w sprawie zmiany Uchwały nr XI/120/19 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia
27 czerwca 2019 r., w sprawie ustalenia Strefy Płatnego Parkowania oraz wysokości stawek
opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w Strefie Płatnego
parkowania i sposobu ich pobierania została podjęta /2:44:16/.
/Uchwała Nr XIX/227/2020 – stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5z
Rozpatrzenie  projektu uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na przystąpienie  Gminy
Miasta  Augustów  do  realizacji  zadań  związanych  z poprawą  bezpieczeństwa  na
przejściach dla pieszych i złożenia wniosku o ich dofinansowanie w ramach "Programu
ograniczenia  przestępczości  i aspołecznych  zachowań  Razem  bezpieczniej  im.
Władysława Stasiaka na lata 2018-2020", edycja nr 2 Programu „Bezpieczne przejścia
dla pieszych".
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
przystąpienie  Gminy  Miasta  Augustów  do  realizacji  zadań  związanych  z poprawą
bezpieczeństwa  na  przejściach  dla  pieszych  i złożenia  wniosku  o ich  dofinansowanie
w ramach  "Programu  ograniczenia  przestępczości  i aspołecznych  zachowań  Razem
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bezpieczniej  im.  Władysława  Stasiaka  na  lata  2018-2020",  edycja  nr  2 Programu
„Bezpieczne przejścia dla pieszych" /2:44:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przystąpi  do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
przystąpienie  Gminy  Miasta  Augustów  do  realizacji  zadań  związanych  z poprawą
bezpieczeństwa  na  przejściach  dla  pieszych  i złożenia  wniosku  o ich  dofinansowanie
w ramach  "Programu  ograniczenia  przestępczości  i aspołecznych  zachowań  Razem
bezpieczniej im. Władysława Stasiaka na lata 2018-2020", edycja nr 2 Programu „Bezpieczne
przejścia  dla pieszych".  Poprosiła  Panią  Przewodniczącą  Komisji  do  spraw  Budżetu  o
przedstawienie opinii Komisji /2:44:25/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  do  spraw  Budżetu
poinformowała, że Komisja do spraw Budżetu na posiedzeniu w dniu 4 lutego 2020 r. projekt
powyższej uchwały zaopiniowała pozytywnie 10 głosami za, przy braku głosów przeciwnych
i przy braku głosów wstrzymujących się /2:45:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:46:20/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /2:46:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:47:48/.

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /2:47:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:48:29/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:48:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:51:04/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /2:51:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:51:32/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:51:40/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
projekt powyższej uchwały /2:52:17/.

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
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ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz
Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Marek Sznejder

NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr
XIX/228/2020  w  sprawie  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  Gminy  Miasta
Augustów  do  realizacji  zadań  związanych  z poprawą  bezpieczeństwa  na  przejściach  dla
pieszych  i złożenia  wniosku  o ich  dofinansowanie  w ramach  "Programu  ograniczenia
przestępczości i aspołecznych zachowań Razem bezpieczniej im. Władysława Stasiaka na lata
2018-2020",  edycja  nr  2 Programu „Bezpieczne  przejścia  dla  pieszych"  została  przyjęta  /
2:53:10/.
/Uchwała Nr XIX/228/2020 – stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6
Przyjęcie protokołów z obrad: XVII sesji Rady Miejskiej z 25.11.2019 r. i XVIII sesji
Rady Miejskiej z 30.12.2019 r.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu protokołów z obrad: XVII
sesji Rady Miejskiej z 25.11.2019 r. i XVIII Rady Miejskiej z 30.12.2019 r. /2:53:17/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała  o
przystąpieniu  do  punktu  poświęconego  przyjęciu  protokołów  z  obrad:  XVII  sesji  Rady
Miejskiej z 25.11.2019 r. i XVIII sesji Rady Miejskiej z 30.12.2019 r. Zapytała, czy są uwagi
do protokołów. Stwierdziła brak uwag i poddała pod głosowanie protokół z obrad XVII sesji
Rady Miejskiej z 25.11.2019 r. /2:53:17/.

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz
Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
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Marek Sznejder
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  że  protokół  z
obrad XVII sesji Rady Miejskiej z 25.11.2019 r. został przyjęty i poddała pod głosowanie
protokół
z obrad XVIII sesji Rady Miejskiej z 30.12.2019 r. /2:53:58/.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołów z obrad: XVIII sesji Rady Miejskiej z 30.12.2019 r.. 

Wyniki głosowania
ZA:  18,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marcin Kleczkowski
BRAK GŁOSU (1)
Marek Sznejder
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej stwierdziła,  że  powyższy
protokół został przyjęty /2:54:40/.

Ad. pkt 7
Wolne wnioski i omówienie interpelacji i zapytań radnych.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego interpelacjom i zapytaniom radnych /
2:54:47/.
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała  o
przystąpieniu do punktu dotyczącego interpelacji i zapytań radnych /2:54:47/.
 
W dyskusji udział wzięli:
Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /2:55:20/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:59:05/.
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:59:13/.
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Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /3:06:18/.
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /3:06:34/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:07:12/.
Pan Marcin  Kleczkowski – Radny /3:07:21/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:20:30/.
Pan Adam Sieńko – Radny /3:20:42/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:21:51/.
Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta /3:22:08/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:23:27/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:24:04/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:25:37/.
Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /3:25:46/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:27:47/.
Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /3:27:51/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:28:00/.
Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /3:28:04/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:28:39/.
Pan Marcin  Kleczkowski – Radny /3:28:51/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:33:10/.
Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny złożył wniosek o odwołanie Pani Przewodniczącej
Rady Miejskiej w Augustowie /3:33:16/.
Głos z sali – brak włączonego mikrofonu /3:35:31/.
Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /3:35:40/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:41:53/.
Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /3:42:00/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:47:39/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:47:45/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:49:55/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /3:49:58/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:03:50/.
Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /4:03:59/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:06:54/.
Pan Tomasz Miklas – Radny /4:07:00/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:11:08/.
Pan Tomasz Miklas – Radny /4:11:32/.
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  odczytała  wniosek  o
odwołanie Przewodniczącej Rady Miejskiej /4:12:11/.
Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /4:17:45/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:18:22/.
Pan Adam Sieńko – Radny /4:18:30/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:21:10/.
Pan Adam Sieńko – Radny /4:21:19/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:21:21/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /4:21:35/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:22:10/.
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:22:21/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:31:13/.
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:31:15/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:41:53/.
Pan Marcin  Kleczkowski – Radny /4:41:59/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:46:46/.
Pan Marcin  Kleczkowski – Radny /4:46:50/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:46:59/.
Pan Tomasz Miklas – Radny /4:47:02/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:48:04/.
Pan Tomasz Miklas – Radny /4:48:10/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:48:33/.
Pan Tomasz Miklas – Radny /4:49:13/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:50:30/.
Pani  Sylwia  Bielawska  –  Radna złożyła  wniosek  formalny  o  zwolnienie  z  obrad
pracowników Urzędu Miejskiego /4:50:39/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:51:10/.
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:51:15/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:51:33/.
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:51:40/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:51:45/.
Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /4:52:49/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:57:21/.
Pan Marek Sznejder – Radny /4:57:48/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:58:25/.
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /4:58:36/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:58:45/.
Pan Marek Sznejder – Radny /4:59:06/.

Ad. pkt 8
Zamknięcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad /

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej po  wyczerpaniu  porządku
obrad zamknęła obrady XIX sesji Rady Miejskiej w Augustowie /5:00:53/.

Przewodnicząca
Rady Miejskiej w Augustowie

Alicja Dobrowolska
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Przygotował(a): Emilia Putyńska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk stanowi załącznik do niniejszego protokołu.


